

# WARRANTY TERMS / GARANTIEBEDINGUNGEN

- 30 YEARS ON THE HEATING ELEMENT
- 5 YEARS ON THE FRAMEWORK
- 2 YEARS ON THE PRESS EXCEPT WEAR PARTS\*

The warranty begins on the date on which the transfer press is delivered to the end user. The serial number of the press must be recorded on the invoice from authorised STAHL'S' Europe GmbH dealer to the user and used in all warranty correspondence.

The warranty covers faulty materials and workmanship. Visual proof of a suspected fault must be supplied to support a claim. The liability of STAHL'S' Europe GmbH is limited to repair or replacement of spare parts, if proven to be faulty this will be free of charge.

All repairs and/or replacements are carried out at discretion of STAHL'S' Europe GmbH. No claims for damages can be made against STAHL'S' Europe GmbH. The spare parts will be shipped and invoiced, a credit note will be issued once the defective part is returned to STAHL'S' Europe GmbH and evaluated.

STAHL'S' Europe GmbH must receive the defective part/s within 5 weeks of the new spare part being shipped, otherwise no credit note can be issued.

If a back to base repair is required, then the following possibilities regarding transport apply:

1. STAHL'S' Europe GmbH will only organise collection if the press is securely shipped in its original box and packaging.

The costs for this are the responsibility of the authorised dealer/user.

Collection is only possible in the country in which the authorised STAHL'S' Europe GmbH dealer is located.

2. If the press is packed without the original box and packaging, the collection and return transport must be arranged by the authorised STAHL'S' Europe GmbH dealer/user.

The safe return of the goods is the full responsibility of the authorised dealer/user.

All costs are the responsibility of the authorised dealer/user.

## Warranty exclusions:

- Wear and tear of parts
- Damages due to improper use
- Negligence, gross negligence and intent on the part of the user
- Lack of maintenance by the user
- Improper use
- Unauthorised modifications to the transfer press
- Damage in transit
- Use of incorrect air pressure systems on pneumatic transfer presses
- Oil and water in the air system in our pneumatic transfer presses voids the warranty
- Actions contrary to the instructions or other instructions given by STAHL'S' Europe GmbH

\*Please find wear parts on the heat press manuals.

- 30 JAHRE GARANTIE AUF DIE HEIZPLATTE
- 5 JAHRE AUF DIE RAHMENKONSTRUKTION
- 2 JAHRE AUF DIE PRESSE AUSGENOMMEN VERSCHLEISSTEILE\*

Die Garantie beginnt mit dem Datum, an dem die Transferpresse dem Nutzer übergeben wird. Die Seriennummer der Presse muss auf der Rechnung des autorisierten STAHL'S' Europe GmbH Händlers an den Nutzer vermerkt sein. Die Garantie bezieht sich auf fehlerhafte Materialien und Verarbeitung. Diese müssen vom Käufer nachgewiesen werden. Ist dies der Fall beschränkt sich die Haftung von STAHL'S' Europe GmbH auf kostenlose Reparatur oder den kostenlosen Ersatz von Ersatzteilen. Ob Reparatur oder Ersatz geleistet wird, steht im Ermessen der STAHL'S' Europe GmbH. Darüber hinaus können keine Schadenersatzansprüche gegen STAHL'S' Europe GmbH geltend gemacht werden. Die Ersatzteile werden gegen Rechnung versendet und nach Erhalt der defekten Teile wird von STAHL'S' Europe GmbH eine Gutschrift erstellt. STAHL'S' Europe GmbH muss die defekten Teile spätestens 5 Wochen nach Versand des neuen Ersatzteiles erhalten, ansonsten kann keine Gutschrift erfolgen. Soll eine Transferpresse bei STAHL'S' Europe GmbH repariert werden, so stehen folgende Möglichkeiten hinsichtlich Transport zur Verfügung:

1. Die Presse wird im Originalkarton zur Abholung bereit gestellt und durch STAHL'S' Europe GmbH eine Abholung veranlasst, ebenso Rückversand von STAHL'S' Europe GmbH nur im Originalkarton. Kosten dafür trägt der autorisierte Händler / Nutzer. Eine Abholung erfolgt nur in dem Land, in dem der autorisierte STAHL'S' Europe GmbH Händler ansässig ist.

2. Die Presse wird ohne Originalkarton verpackt, die Abholung und Rücktransport erfolgt auf Anlass des STAHL'S' Europe GmbH Händlers / des Nutzers. Kosten dafür trägt der autorisierte STAHL'S' Europe GmbH Händler / Nutzer. Das Transportrisiko bei Abholung trägt der Nutzer.

## Nicht unter Garantie fallen Verschleißteil, sowie Schäden durch unsachgemäßen Gebrauch. Dazu gehört:

- Fahrlässigkeit, grobe Fahrlässigkeit und Vorsatz auf Seiten des Nutzers
- Mangelnde Wartung durch den Nutzer
- Unsachgemäßer Gebrauch
- Eigenständige Änderung an der Transferpresse
- Transportschaden
- Verwendung falscher Luftdrucksysteme an den pneumatischen Transferpressen
- Bei Öl und Wasser im Luftsystem in der pneumatischen Transferpresse erlischt die Garantie
- Handlungen entgegen der Anleitung oder anderer Anweisungen durch STAHL'S' Europe GmbH

\*Verschleißteile siehe Bedienungsanleitungen der Transferpressen.